

- ety; *Jewish Community Life in Sherifian Morocco*, Chicago: University of Chicago Press, 1989, 152 Pages.
- Hewedy, Amin; *Militarization and Security in the Middle East; Its Impact on Development and Democracy*, New York: St Martin's Press, 1989, 144 Pages. ٢٢٢
- Khamsin, Series; *Eight Contributed Articles; Palestine; Profile of an Occupation*, London: Zed Books, 1989, 183 Pages. ٢٢٣
- Kramer, Gudrun; *The Jews in Modern Egypt, 1914 - 1952*, Seattle: University of Washington Press, 1989, 330 Pages. ٢٢٤
- Lockman, Zachary and Joel Beinin (Eds); *Intifadah; The Palestinian Uprising against Israeli Occupation*, Boston: South-End Press, 1989, 423 Pages. ٢٢٥
- Louis, Wm. Roger and Roger Owen (Eds); *Suez 1956; The Crisis and its Consequences*, New York: Oxford University Press, 1989, 428 Pages. ٢٢٦
- Medding, Peter Y.; *Israel State and Society, 1948 - 1988; Studies in Contemporary Jewry*, New York: Oxford University Press, 1989, 430 Pages. ٢٢٧
- Rapoport, Louis; *Confrontations; Israeli Life in the Year of the Uprising*, Boston: Quilan Press, 1988, 240 Pages. ٢٢٨
- Sharif, Gershon; *Land, Labor and the Origins of the Israeli - Palestinian Conflict, 1882 - 1914*, New York: Cambridge University Press, 1989. ٢٢٩
- Shohat, Elia; *Israeli Cinema; East / West and the Politics of Representation*, Austin: University of Texas Press, 1989, 312 Pages. ٢٣٠
- Sicker, Martin; *Israel's Quest for Security*, New York: Praeger Publishers, 1989, 204 Pages. ٢٣١
- Sobhani, Sohrab; *The Pragmatic Tent; Israeli - Iranian Relations, 1948 - 1988*, New York: Praeger Publishers, 1989, 179 Pages. ٢٣٢
- Statistical Abstract of Israel 1989, No.* ٢٣٣
- الاعتقالية في السجون الاسرائيلية، عمان: دار ابن رشد للنشر والتوزيع، ١٩٨٩، ١٧٦ صفحة.
- ٢١٠ عبوشي، واصف؛ فلسطين قبل الضياع: قراءة جديدة في المصادر البريطانية (ترجمة علي الجريايوي)، لندن: رياض الريس للكتب والنشر، [١٩٨٩]، ٢٩١ صفحة.
- ٢١١ العزوني، نبيل عارف؛ عارف العزوني رائد من رواد الادب العربي، بلا مكان نشر: بلا ناشر، ١٩٨٩، ١٥٦ صفحة.
- ٢١٢ عدوان، عبد الجبار؛ ثمن الاستقلال، لندن: دار الانتفاضة، ١٩٨٩.
- ٢١٣ عيسى، عبدالله؛ فدائي في المخابرات الاسرائيلية، بيروت: المؤسسة العربية للدراسات والنشر، ١٩٨٩، ٩٩ صفحة.
- ٢١٤ سيف، شموئيل؛ المثلث الايراني؛ الكتاب الثاني؛ دراما العلاقات الايرانية - الاسرائيلية - الاميركية (مترجم)، عمان: دار الجليل للنشر، ١٩٩٠، ٣١٨ صفحة.
- ٢١٥ شحادة، رجا؛ قانون المحتل؛ اسرائيل والصفة الغربية (ترجمة محمود زايد)، بيروت: مؤسسة الدراسات الفلسطينية، ١٩٩٠، ٢٤٩ صفحة.
- ٢١٦ فهد القواسمي؛ شهيد وقضية، الناصرة: لجنة احياء ذكرى الشهيد القواسمي، ١٩٨٦، ١٢٨ صفحة.
- ٢١٧ منصور، سيلفي؛ جيل الانتفاضة، بيروت: مؤسسة الدراسات الفلسطينية، ١٩٩٠، ١٨٥ صفحة.
- Alexander, Yonah and Joshua Sirai; *Terrorism; The PLO Connection*, Bristol, PA: Crane Russak, 1989, 259 Pages. ٢١٨
- Baumman, Pari; *Annotated Bibliography on Palestinian Women*, Jerusalem: Arab Thought Forum, 1989, 63 Pages. ٢١٩
- Dann, Uriel; *King Hussein and the Challenge of Arab Radicalism; Jordan, 1955 - 1967*, New York: Oxford University Press, 1989, 217 Pages. ٢٢٠
- Deshen, Shlomo; *The Mellah Soci-* ٢٢١